

**Bewerbung um
Application for**



**Excellence Scholarship & Opportunity Award
(Vollstipendium / Full Scholarship)**

Master Scholarship (Teilstipendium),
sollte ich nicht für einen Excellence Scholarship berücksichtigt werden können
(Partial Scholarship), in case I will not be selected for an Excellence Scholarship

Mit Beginn des Master-Studiums
For Master programme starting

Frühjahrssemester 2017¹
Spring Semester 2017¹

Herbstsemester 2017
Autumn Semester 2017

¹ Nur für Bachelor-Studierende der ETH Zürich
Only for ETH Zurich Bachelor students

**Personendaten
Personal information**

Familienname Family name	_____	ETH-Studierendenummer ETH Student Number (if available)	_____ - _____
Vorname/n Given name/s	_____	Geburtsdatum (TT.MM.JJJJ) Date of birth (dd.mm.yyyy)	_____
Adresse Address	_____		
PLZ Postal code	_____	Ort City, State	_____
Land Country	_____	Email	_____

Studiengang² Degree Programme²

Vertiefung (relevant nur für ETH Bachelors)
Specialisation (relevant for ETH Bachelors only) _____

Pre-proposal für Ihre Master-Arbeit

Bitte beschreiben Sie Ihre momentane Idee für Ihre Master-Arbeit mit Titel auf einem separaten Blatt (max. 500 Wörter). Das genaue Thema der Master-Arbeit wird im Laufe des Studiums mit der Betreuungsperson festgelegt.

Pre-proposal for your Master's thesis

Please describe your current idea for your Master's thesis including its title on a separate sheet (max. 500 words). The exact topic will be agreed with the thesis supervisor during the course of your studies.

Beilagen

- Motivationsschreiben (1–2 Seiten). Das Schreiben soll u.a. darüber Auskunft geben, weshalb gerade Ihnen ein Stipendium zugesprochen werden sollte.
- Empfehlungsschreiben von **zwei** Professoren/Professorinnen (in separaten, verschlossenen Couverts). Empfehlungsschreiben, die bereits für die Master-Bewerbung verlangt werden, werden berücksichtigt. Wenn der Studiengang nur ein Empfehlungsschreiben verlangt, müssen Sie jetzt ein zusätzliches Schreiben einreichen.
- ETH-Studierende, die beabsichtigen, in einen konsekutiven Masterstudiengang zu übertreten: aktueller Leistungsüberblick.

Attachments

- Letter of Motivation (1–2 pages). The letter should among other things describe why you think you should receive an Excellence Scholarship and Opportunity Award.
- Letters of Recommendation by **two** professors (in separate, closed envelopes). If the Master programme you are applying to also requires two Letters of Recommendation, no further recommendation letters are needed; If the programme requires one Letter of Recommendation, one additional recommendation letter is needed.
- ETH students intending to continue in a consecutive Master programme: a recent copy of your Transcript of Records.

Ort Place	Datum Date	Unterschrift Signature
_____	_____	_____

Dieses Formular bitte ausgefüllt ausdrucken, unterschreiben und mit den benötigten Beilagen bis spätestens 15. Dezember 2016 einsenden an:

Please complete, print, sign and return this form together with the required documents no later than 15 December 2016 to:

ETH Zürich
Studienfinanzierung
Financial Aid Office
Rämistrasse 101, HG F 22.2
8092 Zürich, Switzerland

Bitte beachten Sie, dass Ihre Bewerbung spätestens zwei Arbeitstage nach Bewerbungsschluss bei der Studienfinanzierung eintreffen muss (Montag, 19. Dez. 2016).
Please note that your application must arrive at the Financial Aid Office two working days after the application deadline (i.e. Monday, December 19, 2016).

² Die Bewerbung um Zulassung ist separat einzureichen (online).
Wenn Sie sich für mehr als einen Studiengang bewerben, reichen Sie bitte eine separate Stipendienbewerbung für jeden Studiengang ein.
The application for admission needs to be submitted separately (online).
If you are applying to more than one Master programme, please submit a separate scholarship application for each programme.

Bitte reichen Sie Ihre Bewerbungsunterlagen in loser Form ein (keine Heftklammern verwenden).
Please hand in your application without staples.
06.10.16/bie